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Študentské kolégium dekana FF KU – 30. november 2023, 12:00 

 

Prítomní členovia ŠKD: 

Mgr. Annamária Adamčíková  

Patrícia Culková 

Rastislav Červeň 

Mgr. Štefan Dvorský 

Bc. Ing. Alžbeta Grznárová, PhD. 

Bc. Martin Junek 

Bc. Eva Valková 

Mgr. Katarína Vargová 

Ospravedlnení členovia ŠKD: 

Bc. Lucia Bušová 

Bc. Dominik Spitzkopf 

Mgr. Danyil Tsybulko 

Neospravedlnení členovia ŠKD: Bc. Michal Garaj 

Ďalší prítomní: Mgr. Samuel Štefan Mahút, PhD.; Mgr. et Mgr. Paulína Kováčová 

 

Dekan privítal prítomných členov študentského kolégia dekana a modlitbou otvoril dnešné zasadnutie. 

Následne predstavil program dnešného zasadnutia podľa zaslanej pozvánky: 

1. Privítanie nových členov, informácia o zložení a pôsobnosti ŠKD 

2. Prerokovanie správ o hodnotení kvality výučby a učiteľov študentmi na FF KU v akademickom 

roku 2022/23 

3. Rôzne 

Keďže nik z prítomných nemal žiadne pripomienky a návrhy, pokračovalo sa podľa programu. 

 

1.  Privítanie nových členov, informácia o zložení a pôsobnosti ŠKD 

Dekan privítal študentov, ktorí sa zasadnutia kolégia zúčastňujú prvýkrát, predstavil im v krátkosti 

poslanie a činnosť tohto poradného orgánu a upozornil na dokument Zásady zloženia a pôsobnosti 

Študentského kolégia dekana FF KU, ktorý je platný od 9. novembra 2023 a nahradil predchádzajúci 

dokument Podmienky zloženia a fungovania Študentského kolégia dekana FF KU (vydaný 28. apríla 2021). 

V súlade so schváleným dokumentom sa novými členmi kolégia stávajú: 

• Podľa čl. 2, ods. 2 Zásad: Mgr. Annamária Adamčíková, Rastislav Červeň, Mgr. Danyil Tsybulko a 

Mgr. Katarína Vargová 

• Podľa čl. 2, ods. 4 Zásad: Patrícia Culková, Mgr. Štefan Dvorský, Bc. Ing. Alžbeta Grznárová, PhD., 

Bc. Dominik Spitzkopf a Bc. Eva Valková 
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• Podľa čl. 2, ods. 5 Zásad: Bc. Martin Junek 

Prítomným študentom, ktorí sa členmi kolégia stali na základe vymenovania dekanom, odovzdal dekan 

menovacie dekréty. 

Viacerým študentom, ktorí boli členovia kolégia v predchádzajúcom akademickom roku, zaniklo členstvo, 

a to najmä z dôvodu ukončenia štúdia (Mgr. Ing. Roman Gajdošech, Mgr. Matúš Ján Capko, Bc. Anna 

Horenchuk), skončenia členstva v samosprávnych orgánoch (Bc. Jozef Pikula) alebo sa členstva vzdali 

(Mgr. Iveta Fiľová). 

 

 

2.  Prerokovanie správ o hodnotení kvality výučby a učiteľov študentmi na FF KU v akademickom roku 

2022/23 

V súlade s čl. 3, ods. 1 Smernice dekana FF KU o hodnotení kvality výučby a učiteľmi študentmi bola členom 

Študentského kolégia dekana FF KU predložená na prerokovanie Správa o hodnotení kvality výučby a 

učiteľov študentmi v zimnom semestri  akademického roku 2022/2023 na FF KU a Správa o hodnotení kvality výučby 

a učiteľov študentmi v letnom semestri  akademického roku 2022/2023 na FF KU. 

Dekan k predloženým správam otvoril diskusiu. V diskusii zazneli od študentov predovšetkým 

nasledovné návrhy a pripomienky: 

• Účinný spôsob získavania dotazníkov je, keď študenti vypĺňajú papierový dotazník v rámci 

vyučovania (napríklad v závere poslednej hodiny). Za pomerne účinný spôsob považovať aj to, 

keď študenti vypĺňajú dotazníky v závere vyučovania aspoň na mobilných telefónoch.  

• Dotazníky by sa mali viac propagovať. Zaznel návrh, aby boli linky a QR-kódy umiestnené na 

dverách učební (z vonkajšej aj vnútornej strany). 

• Ak by bolo vypĺňanie dotazníkov povinné, existuje obava zo zníženia relevantnosti (mnohí 

študenti by dotazníky “odklikali” a otázkam by nevenovali potrebnú pozornosť). 

• Nízky počet hodnotení u jedného vyučujúceho KZ spôsobený aj nižším počtom študentov 

žurnalistiky či menším dôrazom na vypĺňanie dotazníkov v rámci praktických predmetov (skôr 

sa na to zabudne ako pri teoretických predmetoch). 

• Ako dôvod, prečo konzultačné  hodiny využíva približne len štvrtina študentov sa javí ten, že 

informácie sú dobre vysvetlené na vyučovaní, existuje možnosť spýtať sa vyučujúceho hneď na 

vyučovaní na prípadné nejasnosti a taktiež sú vyučujúci ochotní konzultovať mejlom či dokonca 

individuálne mimo konzultačných hodín. Konzultačné hodiny sa spravidla využívajú na 

konzultovanie záverečných prác. 

• Dôvodov, prečo pri otázke 3g (Priebežné hodnotenie a spätná väzba na prácu študenta na predmete boli 

férové a adekvátne) uviedlo možnosť v ZS “plne súhlasím” len 68 % (a až 12% uviedlo “neviem 

posúdiť”), je možné uviesť viacero:  

o študenti vypĺňajú dotazník v závere výučbovej časti semestra (keď ešte nemajú všetci 

hodnotenie – nie všetky predmety totiž majú priebežné hodnotenie); 

o niektorí študenti daný predmet opakujú a vnímajú to ako krivdu; 
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o stáva sa, že k odovzdaným seminárnym prácam nie je poskytnutá verbálna spätná väzba, 

ale len udelená známka. 

• Je možné súhlasiť s informáciou, že väčšina študentov považuje získané poznatky z predmetov za 

“veľmi využiteľné” alebo “využiteľné”, a to v teoretickej i praktickej rovine. 

• Stojí za úvahy spraviť dotazník formou ankety rozdelenej na kroky, no nie je to nevyhnutné, keďže 

súčasné dotazníky obsahujú primerané množstvo otázok. 

• Otázky, pri ktorých nás viac zaujíma zdôvodnenie by sa mohli rozpísať na najviac predvídané 

možnosti (napríklad, aby sa dala v dotazníku zaškrtnúť možnosť “konzultačné hodiny 

nevyužívam, pretože prípadné otázky riešim takmer vždy prostredníctvom mejlu”). 

 

V závere opätovne zaznela výzva od jedného člena na väčšiu propagáciu dotazníkov medzi študentmi 

(“Propagovať! Propagovať! Propagovať!”) a niektorí členovia kolégia vyjadrili aj ochotu s tým pomôcť. 

 

 

3.  Rôzne 

Dekan informoval o možnosti zaviesť “študentské stáže” na fakulte a spýtal sa členov študentského 

kolégia dekana, o ktoré pozície by mohli mať študenti najväčší záujem, v čom by dokázali pomôcť. V 

diskusii sa objavili predovšetkým návrhy na pozície fotografa, “bufetára”, grafika, “propagátora” na 

sociálnych sieťach (obzvlášť s ohľadom na skutočnosť, že mladší študenti lepšie ovládajú trendy na 

sociálnych sieťach). 

Krátko sa diskutovalo aj o možnosti zorganizovať “predvianočné trhy” či iné osožné podujatia. 

Dekan vyjadril zo stany vedenia veľkú ochotu takýmto študentským aktivitám v rámci možností pomôcť, 

poďakoval sa prítomným za účasť a ukončil dnešné zasadnutie študentského kolégia dekana. 

 

 

V Ružomberku 1. decembra 2023 

CZ 02228/2023 FF 

 
Zapísali prítomní členovia vedenia FF KU 


